

2021

Newsletter Abdul Latif Jameel Oils Company Limited



DEAR ALJOC FAMILY,

I am very happy to share and celebrate our great achievements during H2021 '1 with all of you.

We have faced some of the most challenging times of our lifetime owing to the global turbulence over the past year and a half. I would like to start by thanking you all for your courage, responsibility, and commitment. You continue to stand firm against an unprecedented set of challenges, and collaboratively drive sustained growth and development for our organization. Your dedication, commitment and zeal to succeed against all odds makes the difference.

Comparing our achievements this year to the start of the pandemic – a period underlined by widespread uncertainty and volatility – it's clear that

we have made great strides towards recovery. We leveraged the disruption, fostering an environment that championed innovation and calculated risk-taking in order to remain an industry leader. Such achievements are the embodiment of the values and ethos that define our organization.

I am extremely proud and continue to be inspired by the way our organization has risen to this challenge with a collective flexibility, resilience, and poise. I also want to take this opportunity to thank your families and loved ones who are the driving force behind the great performance exhibited by each one of you. I encourage you cultivate this positive energy every day, and I wish you and your families continued good health, happiness, and prosperity. It's been an honor to be part of this ALJ Oil family.

Purple Saturday

This is one of the most important days in the calendar that focuses on the appreciation for people with disabilities and their contribution to our society, by making an impact on this day and the future, it can certainly raise the awareness of the society on the disabilities and promote equality.

#PurpleSaturday aims to raise awareness of the value and needs of customers with disabilities. It's about making the customer experience accessible. Participating organizations make commitments (new activity or business) to ensure sustainable change is achieved. Which increases the products and services fitting their needs and provide in the market.

CarHub has decided to demonstrate significant corporate social responsibility and make a significant impact; with providing each user with a promotional code of 50 SAR points on all its services during this day.



Risk Management Training



During the pandemic, because we are keen to support our employees and believe in the importance of effective communication with our team, a training course was organized by the Chief Financial Officer, Yahia Kafi, in favor of our context called: (Culture of Risk Taking), which nearly 100 employees have benefited from all that experience. The topic of the course was chosen to keep up with the prominent events at that time; to encourage employees to take the risks according to a well-thought-out methodology, to seek and underline objective, and to ensure continuity between three elements; work, high efficiency, and flexibility.

The course highlights the importance of adopting a culture of risk-taking at the environmental work to motivate employees to obtain new skills, develop their strengths, and expand their creative thinking skills. It also contributes effectively to increase confidence on the entire team.

This training course has made a great key positive reflection in expanding the employees' professional experiences and contributed to push the team to move forward hand in hand to the top. We will always strive to be the safest environment on which enhances the capabilities of our employees and encourage them to take risks for the sake of sustainable growth and future development.

HYUNDAI XTeer

Abdul Latif Jameel Oils Company launched the Hyundai XTeer brand as one of its oil and lubricant brands. This journey began in early 2020, and today in the 2021, Hyundai XTeer has expanded its product portfolio and locations in Saudi Arabia.

The brand occupies a good position and is therefore one of the most premium brands in the automotive and industrial lubricants fields.



Toyota Chemicals

Abdul Latif Jameel Oils Co. is one of the most selling in the Arab world, especially in the Saudi Arabian market. Engine oil has long been the core of its business. Its characteristic is to provide a great engine oil and a significant impact on engine performance. These oils are produced in accordance with the highest quality standards and international specifications. These oils can ideally protect the engine components of automobiles and are used to cool the engine to achieve smooth and safe operation and a great driving experience.

ALJOC has launched three high-quality products with special specifications

First, Toyota Super Windshield Washer Fluid 1 Liter, this is an effective liquid that can dissolve and clean the dirt and oil residue on the windshield without damaging other elements such as plastic, metal, and paint.

Second, Toyota Brake and Clutch Cleaner It is an ideal oil for cleaning and degreasing brakes and transmission parts. It is also effective to remove coarse grease from the joints before the new lubrication process.

Finally, Toyota DOT3 brake fluid. Fluid developed for braking and hydraulic clutch systems, used in brake master cylinders, clutches and anti-lock braking systems.

2021

النشرة الإخبارية
شركة عبد اللطيف جميل
للزيوت المحدودةعائلة
عبد اللطيف
جميل
للزيوت
العزيزة،

يسعدني أن أشارك معكم الإنجازات المتميزة التي حققناها معًا في النصف الأول من عام ٢٠٢١.

لقد واجهنا جميعًا أحد أصعب التحديات في حياتنا بسبب الاضطرابات التي شهدها العالم أجمع في العام والنصف السابقة، فأود أن أبدأ بشكركم جميعًا على شجاعتكم، ومسؤوليتكم وعلى التزامكم الذي ساعدنا جميعًا على تخطي هذه الأزمة بأفضل النتائج. أصررت على الوقوف بقوة في وجه كل التحديات الغير متوقعة، وعلتم بجهد يدا بيد في سبيل تحقيق النمو والتطور المستدام لمنظمتنا. ولا يسعنا إلا أن نقول إن حرصكم على العمل الدؤوب والتزامكم المتواصل وشغفكم الكبير هو الذي صنع الفرق المنشود.

الإنجازات المذهلة التي حققناها في النصف الأول من هذا العام مقارنة بالفترة المتقلبة التي عاصرناها معًا بداية الجائحة، تؤكد أننا نجحنا في قطع شوطًا طويلًا في تخطي هذه الأزمة والتعافي من آثارها بحمد الله. معًا قد بذلنا أفضل ما نستطيع لنطوي هذه الأزمة وننهض بيئة عمل تشجع على الابتكار وتقدر على المخاطرة المدروسة في سبيل الاستمرارية في ريادة الصناعة. وهذه هي الإنجازات الحقيقية التي تدعم قيم منظمتنا وتجسد معتقداتها بكل فعالية وجرافية.

اليوم أنا فخور جدًا بالمنهجية التي أدارت بها منظمتنا هذا التحدي وبالطريقة التي تخطيناها بها بكل مرونة وتوازن، وكل هذا بفضل جهودكم المبخولة. أيضًا أود أن أحظى بفرصة لشكر عائلاتكم وأحبائكم كونهم الجنود المجهولون الذين كانوا دائمًا خلف الأداء الرائع لكل منكم. أتمنى لكم ولعائلاتكم تمام السعادة ودوام العافية. شرف كبير لي أن أكون جزء من عائلة زيوت عبد اللطيف جميل!

السبت البنفسجي

هذا اليوم هو أحد أهم الأيام التي تدعم ذوي الاحتياجات الخاصة وتقدر تحدياتهم وتفخر بمساهماتهم المجتمعية،

وبإحداث التأثير المطلوب في هذا اليوم، سننجز في صناعة الفرق المنشود بزيادة وعي المجتمع بقضية مساواة الأشخاص من ذوي الإعاقة بغيرهم من أفراد المجتمع.

يهدف السبت البنفسجي إلى زيادة الوعي بالقيمة المهمة والاحتياجات الأساسية لعملائنا من ذوي الاحتياجات الخاصة للارتقاء بمستوى جودة الخدمة، وذلك يجعل تجربة العميل أكثر سهولة عليه بما يتوافق مع احتياجاته الخاصة. تقدم المنظمات المشاركة في هذا الحدث أنشطة وأعمال جديدة لضمان تحقيق التغيير المستدام، مما يساهم في زيادة إنتاج المنتجات والخدمات الخاصة بذوي الإعاقة وعرضها في السوق.

أظهرت CarHub المسؤولية الاجتماعية للشركة بأفضل صورها وأحدثت فارقًا كبيرًا مميّزها عن غيرها. حيث قدمت منصة CarHub رمز ترويجي يحتوي على مبلغ بقيمة 0٠ ريال يضاف لكل مستخدم للاستفادة من جميع خدماتها خلال هذا اليوم.



دورة إدارة المخاطر

في ذروة أزمة جائحة كورونا، ولأننا حريصين على دعم موظفينا ومؤمنين بأهمية التواصل الفعال معهم، تم تنظيم دورة تدريبية بتقديم من الرئيس التنفيذي للإدارة المالية يحيى كافي بعنوان (إدارة المخاطر)، والتي استفاد منها قرابة المئة موظف. حيث تم اختيار موضوع الدورة بما يتماشى مع الأحداث الراهنة في ذلك الوقت: تشجيعًا للموظفين على تحمل المخاطر وفق منهجية مدروسة وتبًا لأهداف واضحة، ولضمان استمرارية العمل بكفاءة عالية وروح مرنة ومعطاءة.

تبرز الدورة التدريبية أهمية تبنى ثقافة أخذ المخاطر في بيئة العمل في تحفيز الموظفين لاكتساب مهارات جديدة وتطوير نقاط قوتهم التي يتميزون بها بالإضافة إلى صقل مهارات التفكير الإبداعي. كما أنها تساهم وبشكل فعال في زيادة ثقتهم بأنفسهم وبزملائهم.

صنعت هذه الدورة التدريبية أثر كبير وإيجابي في توسيع خبرات الموظفين المهنية، وساهمت بدفعهم للمضي قدمًا يدًا بيد نحو القمة. سنحرص دومًا أن نكون البيئة الآمنة التي تعزز إمكانيات موظفيها وتشجعهم على المخاطرة في سبيل النمو والتطور المستدام.



في بداية عام ٢٠٢٠ بدأت شركة عبد اللطيف جميل للزيوت بإطلاق علامة هيونداي إكستير التجارية كواحدة من علاماتها التجارية الخاصة بزيوت التشحيم. واليوم في عام ٢٠٢١ اكملت هيونداي إكستير مسيرتها بتنويع نطاق عملها وتوسيع مواقعها في مدن المملكة العربية السعودية.

تمتع العلامة التجارية بمكانة متميزة، مما يؤهلها لتكون واحدة من أكثر العلامات التجارية بروزًا في مجال زيوت التشحيم الخاصة بقطاع السيارات والصناعة.

هيونداي
إكستير

منتجات تويوتا الكيمائية

باعتبار شركة عبد اللطيف جميل للزيوت المحدودة احد أكثر الشركات مبيعاً في الوطن العربي بشكل عام والسوق السعودي بشكل خاص. تولي الشركة اهتماماً بالغاً بزيوت المحرك لكونها من أهم الزيوت المستخدمة في السيارة حيث أن لها تأثير كبير على أداء المحرك. لذا تميّزت الشركة بتقديم أنواع الزيوت المصنّعة وفق معايير عالية من الجودة ومواصفات العالمية والتي توفر حماية مثالية لأجزاء محرك السيارة وتعمل على تبريدها لضمان قيادة سليمة وأمنة لسائق المركبة وجميع الركاب.

أطلقت الشركة ثلاث منتجات تمتاز بجودة عالية ومواصفات استثنائية،

أولها (تويوتا سائل تنظيف الزجاج سوبر ١ لتر) وهو سائل فعال في إذابة وتنظيف الزجاج الأمامي من الأوساخ ومخلفات الزيوت دون الإضرار بالبلاستيك والمعادن والدهان.

ثانيها (تويوتا منظف الفرامل والقطع الأصلي) زيت مثالي لتنظيف وإزالة الشحوم عن الفرامل وأجزاء الجير، بالإضافة لفعاليتها في إزالة الشحوم الصلبة من المفاصل قبل عملية التشحيم الجديد.

وأخيرا وليس آخر (تويوتا سائل فرامل DOT3 الأصلي) وهو سائل مطوّر للفرامل وأنظمة القابض الهيدروليكية، يستخدم في اسطوانة الفرامل الرئيسية، وفي نظامي القابض والفرامل المضادة للانزلاق.

